

- Fabian Wakholi
- ☑ Marleen Visser, Ingrid Schechter
- Ania Voznaia
- **il** 2
- 🤛 Русский [ru] / English [en]

Козёл, Собака и Корова были хорошими друзьями. Однажды они поехали вместе на такси.

. . .

Goat, Dog, and Cow were great friends. One day they went on a journey in a taxi.

В конце поездки водитель попросил их оплатить проезд. Корова заплатила полностью.

. . .

When they reached the end of their journey, the driver asked them to pay their fares. Cow paid her fare.

Собака заплатила немного больше потому что у неё не было точной суммы.
Dog paid a bit extra, because he did not have the correct money.

Водитель собирался дать Собаке сдачу, но тут Козёл убежал и не заплатил.
The driver was about to give Dog his change when Goat ran away without paying anything.

Водитель был очень недоволен. Он уехал и не дал Собаке сдачу.
The driver was very annoyed. He drove away without giving Dog his change.

Поэтому, с тех пор, Собака подбегает к машинам, чтобы посмотреть вовнутрь и найти водителя который должен ей сдачу.

. . .

That is why, even today, Dog runs towards a car to peep inside and find the driver who owes him his change.

Козёл убегает если слышит машину, он боится, что его арестуют за то, что он не заплатил.

. . .

Goat runs away from the sound of a car. She is afraid she will be arrested for not paying her fare.

А корова не беспокоится, когда подъезжает машина. Корова неторопливо переходит дорогу, потому что она знает, что полностью заплатила за проезд.

. . .

And Cow is not bothered when a car is coming. Cow takes her time crossing the road because she knows she paid her fare in full.



Global Storybooks

globalstorybooks.net

Козёл, Собака и Корова Goat, Dog, and Cow

Fabian Wakholi
Marleen Visser, Ingrid Schechter
Ania Voznaia (ru)

